
lYyciqg z PROTOKOLU NrIAl8

z sesji Rady Miejskiej w Glogowie

w dniu 29 listopada 2018 roku.
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Radny Krzysztof Sarzynski - wyrazil niepok6j wobec budowy, kt6ra nam ucieka (tj. 

,
budynku mieszkalnego z lokalami socjalnymi, a w przetargach nie wyloniono wykonawcy.

Ta inwestycja jest potrzeba dla naszego miasta.
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Nastgpnie radny zwr6cil sig z nastgpuj4cymi pltaniami: 
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Wydatki maj4*owe, remont ul. Lompy. Zeromskiego, KochMows.kilego - dokumentacja.

Jaki jest koszt inwestorski rernontu tych ulic?
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Wydatki bie21ce, zmniejszenie o kwotg 300 tysigcy Srodk6w na dodatki mieszkaniowe

e czy byly prowadzone analizy, czy zastanawiali5cie sig Panstwo nad przyczyt4

szenia, czy pod kqtem analitycznym bylo to rozpatrywane.

g I 0 tysigcy zl z t11. oplat mdqzanych z gospodark4 gruntami

P1.tanie, na czym zaoszczgdzili{my.

" 4. Przeniesienie wydatk6w w dz.'750 zakupy inwestycyjne - zmniejszenie o kwotE 15.129 zl

i przeniesienie do paragrafu zakup uslug pozostatych. Pyanie, w m'i4zkt z rcalizacj4,

jakiego zadania jest to przeniesienie.
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'1-,.2 ProszE o odpowiedZ na piSmie.
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,i{\'^ Radny Krzysaof Sarzyriski - 1. Planie - przebudowa Przedszkola Publicznego Nr 7 wraz

,^ /" iJ, dojazdern od ul. Konopnickiej. Czy projekt drogi dojazdowej zaklada remont siggacza)f . atl
')" t do posesji na ulicy Obroric6w Pokoju tj. taki siggacz od ul. Konopnickiej.t)
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2. Pytanie - zapewnienie transportu zbiorowego na terenie miasta, na 2018 zapisane -

8 milion6w, na 2019 - 8 milion6w, jezeli za 201'1 rok, byla strata okolo 500 tysigcy zl, a na

2018 planowana jest du2o wigksza strata, dlaczego te straty nie s4 rekompensowane w tych

Srodkach.

Proszg o odpowiedZ na piSmie.
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Radny Mariusz Kgdziora - pomimo uzyskanej informacji, 2e po nowelizacji ustawy

o samorzqdzie gminnym, interpelacje radnych mo2na sklada6 na bie24co, na piSmie na rgce

Przewodnicz4cego Rady uwa2am, ze punkt ten powinien sig znale26 w porz4dku obrad.

Punkt ten wprowadzal pewn4 regulamo66 i miejsce na dzielenie sig radnych z gronem rady

oruz z mieszkaicami ze swoich dzialari.

W zrviqzku z poryZszym proszg o opinig prawn4 na piSmie, czy taki punkt mo2e znajdowai

sig w porz4dku obrad.
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Przewod niczqcy Rady M iejskiei
.w Glosowie r r-)*&.aai, J*l

Ieszch Drankiewicz

Za zgodno66 z protokolem:

Teresa Jemiolo
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